



西貢崇真天主教學校(中學部)

中一自行分配學位

報名須知

(一) 報名日期：2022年1月3日(星期一)至2022年1月17日(星期一)

(二) 報名辦法：

教育局將於2021年12月向每名小六學生派發兩份「中一自行分配學位申請表」，家長請帶同申請表(藍綠紅)及中一自行分配學位申請表親自到學校報名。

(中一自行分配學位申請表可於辦公時間到本校校務處索取或於本校網頁下載，網址：<https://www.sts.edu.hk>)

鑑於2019冠狀病毒疫情，教育局容許可於2022年1月3日(星期一)至2022年1月17日(星期一)(包括首尾兩日)期間透過郵寄方式向學校遞交申請表及本學所要求的文件。

請預留郵遞所需的時間，教育局鼓勵家長以掛號形式寄交。

地址：西貢 普通道 西貢崇真天主教學校(中學部)

「中一自行分配學位」

(三) 報名請帶備：

1. 中一自行分配學位申請表(教育局藍綠紅，不需選校意願存根)
  2. 中一自行分配學位申請表(本校西貢崇真)
  3. 小五及小六成績表副本
  4. 身份證／出生證明書副本
  5. 相片1張(背面寫上姓名)
  6. 課外活動證書副本(如有)；校外比賽獎狀副本(如有)
  7. 1個寫上回郵地址的信封
- \*無須提交小學推薦信

(四) 面試：

1. 面試日期：2022年2月26日(星期六)(暫定)
2. 面試以個別面談形式進行，話題與日常生活有關，如分享讀書心得，亦會加入時事問題，採用粵語、英語及普通話進行。
3. 全部申請者可獲面試機會，面試時間將以專函通知。

(五) 收生準則：

1. 校內成績	20%	2. 面試	20%
3. 操行	20%	4. 申請學生成績次第	15%
5. 課外活動	10%	6. 校內及校外服務	10%
7. 獎項	5%		

(六) 其他事項：

1. 可供自行分配學位數目：40位
2. 辦公時間：星期一至五上午七時三十分至下午五時三十分；  
星期六上午八時三十分至下午十二時三十分；  
(星期日及公眾假期除外)
3. 如有問題請電 2792 6712 與周志偉助理副校長聯絡。
4. 自行分配學位的申請結果正取名單將於2022年3月31日(星期四)透過郵遞及電話通知。
5. 正式派位結果將於2022年7月12日與統一派位結果一併公佈。
6. 申請者所提供的資料只用作申請入學之用，只供校方有關部門或人士審閱。入學申請程序完成後，未獲取錄之申請者資料，當無須保留時，將全部予以銷毀。



## Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section) Information on Application for Secondary One Discretionary Places

1. Application date : 3<sup>rd</sup> January 2022 (Monday) – 17<sup>th</sup> January 2022 (Monday)
2. Application details:

Each P.6 student will be given two application forms for S1 Discretionary Place by the Education Bureau in December 2021. The **application forms should be completed and returned to the School by hand.**

(The Application Form for S1 Discretionary Place can be taken from our school office during the office hours or downloaded from our school website: <https://www.sts.edu.hk>).

Or

In view of the COVID-19 epidemic, the EDB has specially allowed submission of Discretionary Places **by post between 3<sup>rd</sup> January 2022 (Monday) – 17<sup>th</sup> January 2022 (Monday), both dates inclusive**(the postmark date should not be later than the prescribed deadline).

Parents should reserving the time required for mailing and **considering to send the application by registered mail.**

School address: Po Tung Road, Sai Kung, N.T.

Sai Kung Sung Tsun Catholic School (Secondary Section)

Application for Secondary One Discretionary Places

3. Documents:
  - a) Application Form for S1 Discretionary Place (Education Bureau, Blue/Green/Red, school preference's copy is not needed)
  - b) Application Form for S1 Discretionary Place (Sai Kung Sung Tsun)
  - c) Copies of P.5 and P.6 report cards
  - d) Identity documents
  - e) 1 student photo (with the student's name at the back)
  - f) Copies of the extra-curricular activities / external competitions (If any)
  - g) 1 Self-addressed envelope

\* No letter of recommendation is needed

4. Interview :

- a) Date : **26<sup>th</sup> February 2022 (Saturday)** (Tentative)
- b) Details: Topics are about daily life, e.g. book sharing, current affairs and will be conducted in Cantonese, English and Putonghua.
- c) Interviews are offered to all applicants, the exact time **will be notified by mail.**

5. Selection details :

1. School results	20%	2. Interview	20%
3. Conduct	20%	4. Academic performance	15%
5. Extra-curricular activities	10%	6. Internal or external exposure outside school	10%
7. Awards	5%		

6. Remarks:

- a) Discretionary Place : 40 places
- b) Office hours : Monday – Friday 7:30 a.m. – 5:30 p.m.  
Saturday 8:30 a.m. – 12:30 p.m.(Except Sunday and public holidays)
- c) For further details, please contact Mr. Chow Chi Wai(AVP) at 2792 6712.
- d) Our school will notify parents of successful applicants of their children's inclusion in the Successful Lists for Discretionary Places **on 31 March 2022 by mail and phone.**
- e) **The official results of the application will be announced on 12<sup>th</sup> July, 2022.**
- f) All supporting documents of unsuccessful applications will be destroyed at the end of the admission exercise.